

751DPARK北京时尚设计广场 - 主页

产品名称	751DPARK北京时尚设计广场 - 主页
公司名称	北京华信商办科技有限公司
价格	5.00/m/天
规格参数	
公司地址	北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园
联系电话	13716135070 13522230053

产品详情

751D PARK北京时尚设计广场位于北京的东北角，与798艺术区相连。地理位置优越，北京中关村电子城高新技术产业园区北京正东创意产业园内（北京市朝阳区酒仙桥路4号），占地22万平方米。北起酒仙桥北路，南至万红路，东侧毗邻电子城科技园区，园区紧邻首都国际机场高速路，驱车仅需几分钟，便可驶入五环路或四环路，区域周边有几十路公交车及地铁14号线，公共交通便捷通畅。

751D PARK Fashion design Plaza is located in the northeast corner of Beijing, connected with 798 Art Zone. The geographical location is superior, located in the Beijing Zhengdong Creative Industry Park (No. 4 Jiuxianqiao Road, Chaoyang District, Beijing) of the Zhongguancun Electronic City High tech Industrial Park, covering an area of 220000 square meters. Starting from Jiuxianqiao North Road in the north and ending at Wanhong Road in the south, it is adjacent to the Electronic City Science and Technology Park to the east. The park is adjacent to the Capital International Airport Expressway, and it only takes a few minutes to drive into the Fifth or Fourth Ring Road. There are dozens of buses and subway line 14 around the area, providing convenient public transportation.

751DPARK北京时尚设计广场<https://751park.h-lou.com>